
 
Classified as Business 

 Mødereferat 
Bestyrelsesmøde den 27.02.2023 

  

 

Deltagere: 

 

Ella Olesen, Jytte Frøhlich, Helen Christensen, Annie Petersen. 

 

1. Referat fra sidst (03.11.2022). OK 

 

2. Vinduer, hvordan skal de se ud. Vil det være en god ide, kun evt. at et vindue i hvert rum 

vil kunne åbnes. 

Pris på vinduer 

Pris på  hoveddør. 

 

3. Hjertestarter/skilt. Vi afventer hjertestarteren inden vi undersøger med skilt? 

 

4. Siden sidst.  

Gløgg vil i år være både med og uden alkohol.  

 

Til vort afdelingsmøde i september, undersøger Helen mulighed for at invitere en fra 

Fjernevarmen. Det ville være dejligt med kompetent viden omkring korrekt udfluftning, 

varme mm. 

 

Desuden kunne det til næste år være en ide, at at invitere en ”konflikthåndterings mand” 

til vore afdelingsmøde. Helen, Ella og Jytte har hørt foredraget ifbm. ”mødet” på business 

college Syd. 

 

Helen, Ella og Jytte gennemgår råderetskataloget. 

 

Beplantning bag Kavsløkke 99 skal fjernes. Der skal såes græs i stedet. Odas forslag tages 

op igen. 

 

Ella laver et udkast til Jesper og Hans Peter Hollænder vedr. rengøringsfirmaet. 

 

5. Evt. 

Annie Giver besked når hun har modtaget flere oplysninger ved hjertestarteren. 


